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HANDIKAPPRÅDET  

VID FASTIGHETSNÄMNDEN OCH  

MILJÖ- OCH HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN  

  

  

PROTOKOLL NR 6/2009 
 

Sammanträdesdag:  

Måndag den 14 december 2009 

    

 

  
Justerat den Justerat den  

 

 

 

 

Stefan Mattsson Britt-Marie Karlsson 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Stefan Mattsson (SRF) 

Vice ordförande Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB) 

Ledamöter Seppo Mälkki (RSMH) 

                Pelle Kanbjer  (HSO) 

 Britt-Inger Stjernström (HSO/R) 

Leenu Hernejärvi (HSO/Astma) 

Sebastian Nikula (DHR) 

 

Dessutom närvarade handikapprådets sekreterare Christina Moberg och 

Anita Westergren. 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträ-

det öppnat. 

 

§ 2 Val av protokolljusterare 

Ordföranden Stefan Mattsson och Britt-Marie Karlsson fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll.  

 

  

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor. 
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§ 4 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 5/2009 som lades till handlingar-

na. 

  

§ 5 Inkomna protokoll/skrivelser 

  Anmäldes inkomna protokoll(skrivelser) vilka lades till hand-

lingarna. 

 

- Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll nr 8. 

- Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll nr 9. 

Rådet påpekade vikten av att de regler som gäller för uteserve-

ringar följs. Framför allt tenderar många uteserveringar att ut-

vidga serveringen på trottoaren och följer därmed inte de regler 

om avgränsningar som gäller. Rådet uppmanar därför trafik- 

och renhållningsnämndens handikappråd att bevaka ärenden 

som har med uteserveringar att göra.  

 

- Äldreboenden och elöverkänslighet, protokollsutdrag från 

Hägersten-Liljeholmens handikappråd. 

Rådet beslutade att ge vice ordförande i uppdrag att tillsam-

mans med stadsbyggnads- och exploateringsnämndens handi-

kappråd författa en svarsskrivelse till Hägersten-Liljeholmens 

handikappråd. 

 

§ 6 Fastighetsnämnden 

 Verksamhetsplan 2010. 

Rådet anser att verksamhetsplanen är välskriven och bra ur till-

gänglighetssynpunkt. Funktionshinderaspekten tas upp på flera 

ställen, bl a i mångfalds- och jämställdhetsplanen. 

 

Rådet konstaterar att nämnden under nästa år har fått ett kraftigt 

ökat avkastningskrav. Budget för att genomföra tillgänglighets-

åtgärder inom kontorets offentliga lokaler är dock densamma 

som genomsnittet de senaste åren, 5 miljoner kronor, med hjälp 

av stadens tillgänglighetsprojekt som finansieras via trafikkon-

toret. 
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Fastighetskontoret ska under 2010 tillhandahålla sommarjobb 

för fem stycken ungdomar, enligt kommunfullmäktiges mål. 

Rådet uttryckte önskan om att även ungdomar med funktions-

nedsättning ska ges möjlighet till detta. 

 

§ 7 Miljö- och hälsoskyddsnämnden 

 Verksamhetsplan 2010. 

Rådet ser positivt på att tillgänglighet nämns i verksamhetspla-

nen för 2010.  

  

Rådet fann det märkligt att förvaltningen har beslutat att ta in 

en feriearbetande ungdom under 2010. Förvaltningen borde ha 

möjlighet att ta in fler ungdomar. Dessutom vill rådet betona 

vikten av att förvaltningen visar öppenhet för att ta emot ung-

domar med funktionsnedsättning. 

 

Ordföranden tog upp svårigheten med läsliga livsmedelsetiket-

ter. Rådet anser att dessa ska vara punktmärkta. 

 

Rådet önskar även att få klargjort hur livsmedelskontrollen fun-

gerar. Är det förvaltningen eller livsmedelsverket som ansvarar 

för kontrollen? Vem bär ansvar för de allergireaktioner som kan 

orsakas av bristande kontroll? 

 

Rådet ber att få ta del av utfallet av kontorets livsmedelskon-

troller under 2009.  

 

§ 8 Sammanträdestider 2010 

Förslag delades ut och godkändes. 

 

§ 9 Övriga frågor 

Remisser och motioner. 

Rådet beslutade att alla remisser och motioner som kommer in 

till förvaltningen/kontoret ska redovisas i en speciell paragraf 

fortsättningsvis. 

 

Rådet beslutade att remisser som kommer in till förvaltning-

en/kontoret ska kopieras och skickas till ordföranden och vice 
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ordföranden. Ordföranden och vice ordföranden beslutar däref-

ter vilka remisser och motioner som ska besvaras av rådet. De 

eventuella synpunkter som kommer in från ledamöter och som 

inte genererar en skrivelse ska redovisas i nästa protokoll. 

 

Aktuella remisser från miljöförvaltningen. 

 

 Från Miljödepartementet; Miljöprocessutredningens slutbe-

tänkande. Områden av riksintressen och Miljökonsekvens-

beskrivningar och en departementspromemoria med förslag 

till enklare lagtext om miljökonsekvensbeskrivningar. 

 Angående remiss om motion om ekoism framför egoism- in-

förande av dubbdäcksförbud. 

 Angående remiss om motion om ekoism framför egoism- 

köp tillbaka Fortum? 

 Angående remiss om motion om ekoism framför egoism- 

Källsortera nu! 

 Angående remiss om motion om restaurering av Stockholm 

vatten. 

 Angående remiss om motion om inrättande av ett handels-

hus för nyföretagande i Stockholm. 

 Angående remiss om motion om elförbrukningsmätare. 

 

 

Leenu Hernejärvi berättade om HSO:s kulturfestival den  

20-22 november på ABF-huset. Det var första gången som fes-

tivalen anordnades. Temat var mångkulturellt med fokus på 

funktionsnedsättning. Festivalen besöktes av ca 800 personer. 

 
 

 

  Vid protokollet 

 

 

 

  Anita Westergren/Christina Moberg 
 


